
ZÁPIS ZE 4. ZASEDÁNÍ

ZASTUPITELSTVA

MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA-SUCHDOL

DNE 29. ČERVNA 2023

Zasedání bylo zahájeno v 18.06 hod.

Starosta přivítal přítomné zastupitele na 4. zasedání Zastupitelstva MČ Praha-Suchdol.

Starosta konstatoval, že 4. zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno a vyhlášeno.

Přítomno: 12 zastupitelů: Ing. Petr Hejl, RNDr. Ludmila Knappová, lng. Vladimír Kubeček,

lng. Gabriela Lněničková, MBA, David Skála, Ing. Věra Štěpánková, MBA, lng. Václav Vik,

Marek Bor, Mgr. Kristýna Janstová, MBA, Ing. Bc. Radim Fišer, Ing. Ondřej lmlauf, JUDr.

Zlata Kohoutová,

Omluveni: lng. Pavla Bradáčová, PhDr. Tomáš Opočenský, Ing. Andrea Hrobská

Mináriková — přišla v průběhu projednávání prvního bodu jednání.

Starosta konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů, zastupitelstvo je

usnášeníschopné.

Starosta seznámil zastupitele s návrhem programu 4, zasedání ZMČ Praha-Suchdol.

Hlasování o programu 4. zasedání: pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0.

Program 4. zasedání byl schválen.

Schválený program zasedání je přílohou tohoto zápisu,

Volba 3 členů návrhového výboru: Navrženi byli: Ing. Ondřej lmlauf, Ing. Vladimír

Kubeček, pan Marek Bor. Hlasování pro návrhový výbor: pro: 12, proti: 0, zdržel se: O. Pan

Imlauf, Kubeček a Bor byli 12 hlasy zvoleni členy návrhového výboru.

Volba ověřovatele: navržena byla: RNDr. Knappová.

Hlasování o návrhu: pro: 12, proti: 0, zdržel se: O. RNDr. Knappová byla 12 hlasy zvolena

ověřovatelkou.

Určení zapisovatele: lng. Anna Genzerová, tajemnice ÚMČ Praha-Suchdol.

Starosta informoval přítomné, že průběh zasedání bude on—line přenášen na internet.

Program zasedání:

Diskuse. Dotaz z veřejnosti, zda se dnes bude diskutovat vnější pražský okruh a vjakém

stavu je jednání o okruhu. Starosta odpověděl ohledně aktuálního stavu projednávání

kokruhu, veřejně projednávání dokumentace EIA by mělo probíhat cca koncem srpna,

začátkem září. Dále dotaz, jak je možné, že je okruh plánovaný zástavbou. Starosta

odpověděl ohledně historického vývoje projektu. Dále poznámka — obyvatel Prahy 6, vlastník

nemovitosti v Praze—Suchdole — nechápe, proč se stále diskutuje vedeni okruhu, jemu trasa

okruhu vyhovuje kůli dopravní obslužnosti Prahy 6. Paní Janstová doplnila aktuální stav

ohledně měření emisí na Kamýcké. Po ukončení diskuse předal starosta řízení zasedání

místostarostce lng. Štěpánková.
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1. Závěrečný účet MČ Praha-Suchdol za rok 2022. Diskuse: předseda finančního výboru

lng. lmlauf uvedl, že návrh závěrečného účtu byl projednán na finančním výboru a byl

doporučen ke schválení.

Po ukončení diskuse dorazila na zasedání ZMČ paní zastupitelka lng. Andrea Hrobská

Mináriková.

Hlasování o usnesení: pro: 9, proti: 0, zdržel se: 4. Usnesení č.j. 4/1/2023 bylo přijato.

Po ukončení projednání bodu 1 předala místostarostka Ing. Štěpánkové řízení diskuse panu

starostovi Ing. Hejlovi.

2. Participativni rozpočet MČ Praha-Suchdol v roce 2023. Diskuse: pan Imiauf předal

dotaz z FV, zda by bylo možné hlasování online. Paní Štěpánková odpověděla, že zatím

svýjimkou města Říčany, který má vlastní portál občana, není způsob, jak zaručit, že

hlasují pouze občané městské části. Zastupitelstvo bere na vědomí.

3. Participativní rozpočet MČ Praha—Suchdol na rok 2024. Diskuse: pan Fišer dotaz,

zda v rámci příspěvku HMP je nějaký limit — odpověď: limit neni. Pan Fišer dotaz, zda je

možné navrhnout i chodnik: pani Štěpánková odpověděla ohledně podmínek, které musí

projekt participativního rozpočtu splňovat. Dotaz z veřejnosti: má pocit, že nápady na

projekty se už vyčerpaly, a zda by se dalo něco udělat k zatraktivněni projektů. Paní

Štěpánková reaguje, že uvítá každý nápad k zatraktivnění participativního rozpočtu. Dotaz

z veřejností, jakým způsobem se podávají návrhy na projekty. Paní Štěpánková vysvětlila,

jak probíhá proces ohledně návrhů projektů participativního rozpočtu. Paní Janstová

navrhla, zda by bylo možné informace o participativním rozpočtu zveřejňovat i na FB Zivý

Suchdol. Odpověď: to již bylo zajištěno. Hlasování o usnesení: pro: 10, proti: 0, zdržel se:

3. Usneseni č.j. 4/3/2023 bylo přijato.

Po ukončení projednání bodu 3 předal pan starosta Ing. Hejl řízení diskuse místostarostce

Ing. Štěpánkové.

4. Navýšení rozpočtu - vrácení 100% podílu DPPO. Diskuse: pan Fišer položil dotaz,

z čeho se DPPO plati, odpovéd’: z vlastni hospodářské činnosti, např. z pronájmů obecního

majetku. Hlasování o usnesení: pro: 13, proti: 0, zdržel se: O. Usnesení č.j. 4/4/2023 bylo

přijato.

5. Brandejsův dvůr. Diskuse: Pani Janstová dotaz: zda jsou pořizovány záznamy

z magistrátní skupiny, odpověď: záznamy pořizovány nejsou, magistrátní skupina se od

posledního jednání ZMČ ještě nesešla, čili nebylo možné přednést tento návrh. Dotaz

z veřejnosti, zda se občané mohou vyjadřovat k využití statku. Odpověď: beseda s občany

už proběhla a vychází se z návrhů občanů. Pan Fišer: vyjádřil názor, pokud nejsou zápisy

z jednání s MHMP, nepřijde mu jednání dostatečné důvěryhodné. Pan Skála odpověděl, že

jelikož nejsme vlastníkem objektu, nemůžeme rozhodovat a klást si podmínky. Pouze

můžeme vyjadřovat přání a názory, Pan Fišer požádal o jména ůčastnků jednání na MHMP.

Pan Fišer vyjádřil názor, že gymnázium není nejlepší ekonomické využití Brandejsova

dvora. Pan Kubeček reaguje, že investice do vzdělání jsou obecně nejlépe investované

peníze. A opět konstatování, že my jsme pouze ti, kteří navrhují, nikoli rozhodují. Názor
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zveřejnosti: historická budova není nejlepší budova pro vzdělávání, k tomu jsou lepší

moderní budovy. Pan starosta odpověděl, že gymnázium má být mimo historické budovy.

Paní Janstová vyjádřila názor, že bychom se měli najít v konzultantské roli, tzn. že bychom

HLMP měli předkládat co nejvíce použitelných nápadů na využití Brandejsova dvora, tzn.

hledat další možnosti. Pan Skála reaguje, že gymnázium je první a jediné využití, o které

MHMP projevil za posledních 70 let chátrání zámku zájem. Proto navrhuje se držet této

šance. Následně, pokud se podaří zámek zachránit, můžeme začít uvažovat o dalším

využití. Hlasování o usneseni: pro: 10, proti: 0, zdržel se: 3. Usnesení č.j. 4/5/2023 bylo

přijato.

6. Bezúplatné nabytí pozemku v ul. Stehlíkova. Diskuse: 0. Hlasování o usnesení: pro:

13, proti: 0, zdržel se: 0. Usnesení č.j. 4/6/2023 bylo přijato.

7. Záměr směny částí pozemků při ul. Bažantní. Diskuse: Dotaz z veřejnosti — upřesnění

ke směňovaným pozemkům. Starosta odpověděl. Hlasování o usnesení: pro: 11, proti: 0,

zdržel se: 2. Usneseni č.j. 4/7/2023 bylo přijato.

8. Odsvěření veřejného osvětlení v areálu Zahrad se hřbitovem u kaple sv. Václava.

Diskuse: O. Hlasování o usnesení: pro: 13, proti: 0, zdržel se: O. Usnesení č.j. 4/8/2023

bylo přijato.

9. Usnesení Rady MČ Praha-Suchdol za uplynulé období. Rada bere na vědomí.

10. Svěření pozemku z majetku hl.m. Prahy. Diskuse: paní Knappová dotaz, jakým

způsobem dochází k novému vyměření pozemků, starosta odpověděl: vydělením

z existujících pozemků na základě geometrického planu. Hlasování o usnesení: pro: 13,

proti: 0, zdržel se: 0. Usneseni č.j. 4/10/2023 bylo přijato.

Interpelace.

Paní Štěpánková informovala zastupitele, že termín příštího zasedání zastupitelstva je

stanoven na 21. září 2023.

Pan Fišer položil dotaz na pana starostu ohledně zřízení stanice integrované záchranné

služby. Odpověď: projekt je zpracován, nicméně v letošním roce nebyly na tento projekt

přiděleny žádné finanční prostředky.

Pan Skála: mutifunkční sportovní hala má konečně stavební povolení, žádá aby v rámci

možností zastupitelé apelovali na možnosti financování.

Pani Štěpánková: MČ Praha-Suchdol byla nominována na cenu NPÚ v kategorii [. Obnova

památky, viz: httpszl/www.npu.cz/cs/pamatkova-pece/s|uzbv-pro-vereinost/opravuiete-

pamatku/inspirulte-se/93031-obnova—barokni-kable—sv—vaclava—v-suchdole

Paní Štěpánková vyzvala k hlasování a podpoře MČ.

Jelikož nebyly další podněty k projednání, pan starosta ukončil interpelace.

Zasedání bylo ukončeno ve 19.40 hod.

Zápis byl vyhotoven dne: 30. 6. 2023.
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